
From:                                 Lilian Hinsch
Sent:                                  1 Apr 2016 00:12:40 +0200
To:                                      Louise Maria Raunkjær
Cc:                                      Niels Haahr Larsen;Magnus Dahlmann;Lene Krongaard Petersen
Subject:                             Henvendelse om etablering af pasningsmulighed for vuggestuebørn

Kære Louise

På vegne af Bosætningsudvalget v. Ansager Byudvikling og med henvisning til tidligere 
henvendelser  i 2014 og i 2015 tillader vi os at fremsætte ønske om etablering af pasningsmulighed 
for vuggestuebørn ved børnehaven Naturligvis, Ansager. Vi vurderer, at etableringen vil kunne ske i 
form af en vuggestue eller ved oprettelse af 0-2 års pladser, som man har gjort i andre 
lokalsamfund.

Baggrund:
Ansager Byudvikling arbejder for at skabe vækst og øget bosætning i Ansager. 

Vi vurderer, at etableringen af ovenstående pasningsmulighed vil gavne byen i forhold til at 
fastholde og tiltrække borgere, idet forældre har brug for pasningstilbud, der passer til deres 
familieliv og arbejdsliv.
Der vil med etableringen af vuggestue pladser være mulighed for et bredere pasningsudbud i 
Ansager, hvor både nuværende, kommende og potentielle børnefamiliers pasningsbehov og 
pasningsønsker kan imødekommes i form af enten dagpleje eller en vuggestue plads.

Til din orientering kan jeg oplyse , at vi samtidig med denne mail har fremsendt forespørgsel til 
børnehaven Naturligvis ved Lene Krongaard Pedersen gående på,  om man her vil gå videre med 
ovenstående ønske.

med venlig hilsen

Lilian Hinsch
Bosætningsudvalget 
Ansager Byudvikling


